
Rigelvænget bestyrelsesmøde 29-6-2023 
 
 
1.  Nyt fra grundejerforeningen 
      Tine træder ud af grundejerforeningen , da hun ikke kan samarbejde med den. 
      Ingen andre ønsker at overtage tjansen. 
 
2. Nyt fra antenneforeningen  
    Der arbejdes videre med fibernet . 
    Foreningen har fået ny revisor 
 
3. Husorden 
    Vi har en ændring af “maskiner” 
    Vi ønsker at arbejde med maskiner skal være fra kl 9.00 - 12.00 søn- og helligdage 
    Når det endelige udkast er kommet kigger vi på det til et møde. 
    Husorden skal godkendes på mødet i september 
 
4. Styringsdialog  
    Alt ok 
 
5. Evt. 
  -  De nye store sække , hvad skal de bruges til ?   
    John kender intet til dette men kontakter Vest forbrænding. 
 
  -  og har fået deres handicap pladser 
      Skiltene står på Vega vængets matrikel , det er kommunen der har opsat dem , 
      Så den må de tage sig af . 
 
    - Milton er ved at undersøge om det gule kryds skal fjernes .  
 
    - optegning af parkeringspladser er ikke med i tilbudet med molokkerne.  
       Så vi skal have det med i budgettet til næste år. 
 
    - rodstubben ved transformer stationen fjernes inden for de næste dage. 
 
    - der er intet nyt ang molokker 
 
      - der bliver hentet storskrald i juli måned. 
 
Hilsen Helle 
Næste møde d.21 auguat kl 16.00 i Rigelvængets fælleshus 
 
 
 




